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Til bestyrelsen for Poppelgården 

Forslag til generalforsamlingen den 26. november 2024. 

Vi vil gerne foreslå, at området fra husene 22 til 32 op mod lunden mod syd og Æblegården mod 

vest kun bliver klippet en gang om året f.eks. sent efterår. 

Begrundelsen er, at det vil fremme biodiversiteten meget, hvis man udelader klipningen om 

sommeren. 

Hvert år har vi oplevet at klipningen af græsset og de mange vilde planter medfører, at alt liv 

med masser af insekter, herunder sommerfugle, forsvinder i en længere periode. Der er ingen 

tvivl om, at undlader man klipningen, så vil det fremme biodiversitet i området. 

I stedet for at klippe hele arealet og alt liv forsvinder, så kunne man klippe nogle stier, så man 

kan færdes der og nyde den vilde natur. 

Vi er klar over, at det er Bernts Have, der er ejer af arealet og dermed også står for klipningen, 

så forslaget går altså på, at bestyrelsen for Poppelgården retter henvendelse til Bents Have for 

at få ændret klippehyppigheden til kun en gang om året.  

Alternativt kunne man undlade klipningen om sommeren i et forsøgsår for at se, hvad det vil 

betyde for biodiversiteten. 

Venlig hilsen 

Marianne og Knud Munksgaard  
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